
23.11.2011 21:59:
50 áno

konzultácie
prebehli podľa
plánu, aj keď s
malými zdržaniami
- nevnímam to ako
problém Ivana Krištofíková

Aj keď u niekoho
ten čas 10 min. na
konzultáciu je
krátky

24.11.2011 8:02:
51 áno

konzultácie
prebehli presne
podľa plánu Pavol Malčák Všetko bolo OK.

24.11.2011 8:03:
31 áno

konzultácie
prebehli presne
podľa plánu

Marcela
Lencsesová

Problém nevidim
žiaden, bolo super,
že som sa  mohla
objednať doma,
myslím že  to bolo
určite lepšie ako
inokedy ke´d sme
museli  stáť na
konzultácie  dlhé
rady.Súhlasím
aby  to aj  na´dalej
takto  pokračovalo.
Prajem  škole a
učiteľom  veľa
úspechov v  ich
práci. S
pozdravom
Lencsesová

24.11.2011 9:13:
38 áno

konzultácie
prebehli podľa
plánu, aj keď s
malými zdržaniami
- nevnímam to ako
problém Šutiak

Lepšie sa musí
dodržiavať rozpis
(rodičmi), aby
nevznikali sklzy,
ktoré sa potom
nabaľujú.

24.11.2011 9:26:
39 áno

konzultácie
prebehli podľa
plánu, aj keď s
malými zdržaniami
- nevnímam to ako
problém Anna Smereková

Ziadne, som
spokojna

24.11.2011 11:43:
08 áno

konzultácie
prebehli podľa
plánu, aj keď s
malými zdržaniami
- nevnímam to ako
problém Alena Leclercq

Nemám žiadne
pripomienky.

24.11.2011 14:14:
09 áno

konzultácie
prebehli presne
podľa plánu Pacerová

Táto forma
konzultácií mi
úplne vyhovovala.
Každý mal
možnosť  prihlásiť
sa elektronicky
včas a ako mu
vyhovuje a ku
komu potrebuje.
Ocením to aj
budúcnosti.
Pekný deň
Pacerová

Časová známka

Vyhovovala Vám
forma rezervácie

konzultácií -
elektronicky,

prostredníctvom
Rezervačného

formuláru?

Ako by ste
hodnotili priebeh

konzultácií? Meno a priezvisko
Vaše návrhy,
pripomienky...



24.11.2011 14:24:
22 áno

konzultácie
prebehli presne
podľa plánu Lívia Muntágová

Dobrý deň,
mne osobne tento
spôsob konzultácii
vyhovoval, nikde
som nemusela
čakať. Menšie
komplikácie sa
vyskytli asi pre RZ
v 7S, to však bolo
pre dobro veci.
Ďakujem, že sa
snažíte takto nám
rodičom
zjednodušiť
návštevu školy,
skutočne si Vašu
ústretovosť cením.
S pozdravom L.
Muntágová

24.11.2011 18:10:
11 áno

konzultácie
prebehli podľa
plánu, aj keď s
malými zdržaniami
- nevnímam to ako
problém

Nemam nijaku
pripomienku

24.11.2011 18:35:
02 áno

konzultácie
prebehli presne
podľa plánu

Ako zlepšenie by
som vnímala
lepšiu pripravenosť
pedagogických
pracovníkov na
konzultácie..v
zmysle pripravenia
všetkých
podkladov, ktoré
majú k danému
žiakovi k dispozícii
( písomné práce,
ku ktorým rodič
nemá možnosť sa
dostať)
Uvítala by som
takisto
promptnejšie
zapisovanie
známok do
elektronickej
žiackej knižky a
takisto aj slovné
ohodnotenie
hlavne písomných
prác, ktoré viacerí
učitelia, česť
výnimkám ( p.prof.
Herbrychová, p.
prof.Zorkócy )
nemajú zaužívané

Časová známka

Vyhovovala Vám
forma rezervácie

konzultácií -
elektronicky,

prostredníctvom
Rezervačného

formuláru?

Ako by ste
hodnotili priebeh

konzultácií? Meno a priezvisko
Vaše návrhy,
pripomienky...


